
1 
 

Protokół  

z XXVII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 25 maja 2017r. 

 

Posiedzenie XXVII Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

Przewodniczący Rady Gminy 

Sadlinki Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram XXVII Sesję Rady Gminy 

Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał P. Wójt, Dyrektora Zespołu Szkół w Nebrowie Wielkim – 

Mariolę Strzelczyk, Dyrektora Zespołu Szkół w Sadlinkach – Andrzeja Rupietę, Dyrektora 

Przedszkola Publicznego w Sadlinkach – Ewę Złotnik – Strzelecką, Kierownika Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Sadlinkach – Halinę Turbakiewicz, radnych, sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 13 radnych (nieobecni radni – L. 

Ramza – Dudek i J. Piskor) w związku z czym Przewodniczący Rady Wojciech Berent 

stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

W. Berent – Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki odczytał porządek posiedzenia. 

Radni wyrazili zgodę i jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2016 r.: 

a) sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2016, 

b) sprawozdanie finansowe gminy, 

c) informacja o stanie mienia komunalnego, 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii                     

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 2016 r., 

e) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

f) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

g) wystąpienie przewodniczących komisji, 

h) dyskusja, 

i) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r. 
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j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2016 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na  2017r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie (w drodze kolejnej 

umowy najmu) nieruchomości stanowiącej mienie komunalne na okres 3 lat. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Kwidzyńskiemu na realizację powiatowego programu profilaktycznych 

szczepień dziewczynek z rocznika 2005 przeciw wirusowi brodawczaka ludzkiego 

(HPV) chroniących przed rakiem szyjki macicy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Sadlinki na lata 2017 – 2021. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Nebrowo Małe oraz Nebrowo Wielkie stanowiących 

własność Gminy Sadlinki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Sadlinki. 

12. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – na jakim etapie są planowane na ten rok tzw. duże 

inwestycje –  biblioteka, boisko wielofunkcyjne, samochód strażacki – wiemy, że jest             

w trakcie realizacji ale interesują mnie te pozostałe. 

 

Ad. 3.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

O godz. 15
40

 na sesję przybył radny Jan Piskor. 

Ad. 4.  

a) E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy        

za rok 2016 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu); 
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b) i c) G. Podgórska – Skarbnik - poinformowała, że sprawozdanie finansowe gminy        

i informacja o stanie mienia komunalnego były omawiane we wcześniejszych 

terminach; 

d) G. Podgórska – Skarbnik – odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej            

w Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 

2016 r.; 

e) i f) M. Majsak – radna – przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium i opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku             

o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

g) J. Gutmański – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rolnictwa i Gospodarki 

Żywnościowej, M. Zdankiewicz – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

Ładu i Porządku Publicznego, A. Gędłek – Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych, W. Wierciński – Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rzemiosła, Usług, Handlu i Przeciwdziałania 

Bezrobociu wypowiedzieli się w imieniu komisji za udzieleniem absolutorium za 

2016 r. (opinie komisji stanowią załączniki do protokołu); 

h) J. Piskor – radny – pomimo przeciwności, ten budżet dobrze wypadł, to dzięki             

P. Wójt, która to wszystko ogarnia i prowadzi. Z tych sprawozdań wynika, że 

wszystko idzie pomyślnie więc apeluję, żeby koledzy po drugiej stronie pomogli aby 

ten budżet był taki dobry również w 2018r.; 

W. Berent – Przewodniczący Rady – jakie jest zadłużenie gminy na 31.12.2016r.? 

E. Krajewska – Wójt – 2,2 mln; 

i) B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXVII/164/2017 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2016r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,            

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie; 

j) B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVII/165/2017 w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Sadlinki absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,            

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

M. Majsak – przewodnicząca komisji rewizyjnej oraz kierownicy jednostek organizacyjnych 

z terenu gminy Sadlinki wręczyli  kwiaty P. Wójt za udzielone jej  absolutorium. 



4 
 

E. Krajewska – Wójt – podziękowała za udzielenie absolutorium -  jest to praca całego 

urzędu i jednostek organizacyjnych. Praca jest ciężka i bardzo proszę aby wszyscy brali w 

tym udział, dziękuję również sołtysom. Możemy się kłócić i sprzeczać, tylko dla dobra 

gminy. Szanujmy to co mamy, nie psujmy autorytetu gminy wypracowanego przez 

poprzednie lata. 

 

O godz. 16
50

 salę obrad opuścił radny Andrzej Leśkiewicz. 

Ad. 5.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2017r.  

 Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVII/166/2017 w sprawie zmiany budżetu 

gminy Sadlinki na 2017r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 6. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał Nr XXVII/167/2017 w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVII/168/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajęcie (w drodze kolejnej umowy najmu) nieruchomości stanowiącej mienie komunalne 

na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było.  
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B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVII/169/2017  w sprawie udzielania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kwidzyńskiemu na realizację powiatowego 

programu profilaktycznych szczepień dziewczynek z rocznika 2005 przeciw wirusowi 

brodawczaka ludzkiego (HPV) chroniących przed rakiem szyjki macicy. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Sadlinki na lata 2017 – 2021. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVII/170/2017 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Sadlinki na lata 

2017 – 2021. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.10. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radni chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVII/171/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Nebrowo Małe oraz Nebrowo 

Wielkie stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą  Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Sadlinki. 

E. Krajewska – Wójt – dołożyliśmy dwie kwestie od 01  lipca 2017r. będzie odbiór 

odpadów biodegradowalnych za pomocą sołtysów – 30 mieszkańców złożyło wnioski. 

Dokładamy wywóz w m-cu maju  - plastiki. Może to wpłynąć na cenę przetargową. Nasza 

gmina nie dopłaca do odpadów.  

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVII/172/2017 w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Sadlinki. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 

Za przyjęciem protokołu z obrad XXVI Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 13 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 13.  

E. Krajewska – Wójt – jeśli chodzi o boisko – 1.780 mln – tyle kosztorys – złożyliśmy 

wniosek na dofinansowanie – 50% do Ministerstwa Kultury i Sportu, czekamy do końca 

czerwca 2017r. Jeżeli nie dostaniemy dofinansowania, po wakacjach wspólnie podejmiemy 

decyzję, co dalej robimy. Jeżeli chodzi o bibliotekę, został urealniony kosztorys,  ceny 

wzrosły znacząco. Do końca maja mieliśmy czas ale już złożyliśmy do Ministerstwa Kultury. 

Konkurs jest ogłoszony na lata 2018 – 2019, można go podzielić na etapy – 7 mln jest na kraj 

w tym roku. Rozłożyliśmy na dwa etapy, na przyszły rok – 306 tys. zł. To zamknie nam 

obiekt, pozostałe na 2019r. dofinansowanie 75%. Liczony jest koszt 1m
2  

tej inwestycji.        

W tym roku będziemy wiedzieli czy dostaniemy te pieniądze. Samochód strażacki planuje się 

dofinansowanie 425 tys. zł w budżecie. Mam nadzieję, że większe dofinansowanie 

dostaniemy. Będą przetargi ogłoszone na drogi. Przygotowanie dokumentów wymaga czasu. 

Budżet jest bardzo ambitny w tym roku. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – chodziło mi o dwa place zabaw, był problem                   

z gruntem w Nebrowie Wielkim, czy ta sprawa została wyjaśniona? 

E. Krajewska – Wójt – mamy ogromny problem, zaplanowano z funduszu sołeckiego na 

zatoce autobusowej projekt parkingu w Nebrowie Wielkim, niestety II kl. ziemi i nie ma 

możliwości. W Nebrowie Wielkim przy przedszkolu też nie możemy budować ze względu na 

klasę ziemi ani w Glinie. Budowa placu zabaw przy szkole w Nebrowie Wielkim nie jest 

celowa, nie jest to miejsce centralne. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – przystanek autobusowy jest od dawien dawna. 

E. Krajewska – Wójt – na obrzeżach nie ma sensu budować. 

M. Tadejewski – radny – w Nebrowie nie ma miejsca, żeby cokolwiek wybudować. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – był planowany parking, utwardzenie przy remizie 

OSP. 

E. Krajewska – Wójt – do śliwek zdążymy go zrobić, dokumentacja jest już przygotowana. 
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Ad. 14.  

J. Gutmański – radny – zaprosił wszystkich na festyn rodzinny, który odbędzie się dnia           

2 czerwca 2017r. od godz. 16
00

 w Białkach. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – poinformował, że kolejna sesja odbędzie się                  

21 czerwca 2017r. (środa) a komisje 19 czerwca 2017r. (poniedziałek). 

Ad. 15. 

W. Berent – Przewodniczący Rady –  o godz. 17
20

 zakończył obrady XXVII Sesji Rady 

Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 

 

 

 

 


